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Z á p i s 

zo zasadnutia Komisie dopravy a správy miestnych 

komunikácií pri MZ v Bytči konanej 

dňa 06.02.2025 

 

 

Predmet rokovania: 

 

Úvodom zasadnutia komisie prítomných členov komisie a poslancov MZ 

v Bytči, privítal primátor mesta Ing. Miroslav Minárčik a oboznámil 

ich s predkladanými materiálmi, ktoré vychádzajú z informácií 

z každodenného výkonu služby mestskej polície,  počtu parkujúcich 

vozidiel, možnosti a komfortnosti vývozu komunálneho odpadu, komfortu 

údržby ciest v zimnom období a v prvom rade bezpečnosti všetkých 

účastníkov cestnej premávky. Návrh na zlepšenie dopravy 

a bezpečnostnej situácie v meste Bytča, predstavuje nasledovné zmeny 

v organizácií dopravy: 

 

1. Na ulici Švecovej vytvoriť jednosmernú komunikáciu od ul. 

Mičurovej až po križovatku ulíc Švecová a ulice Janka Kráľa, 

parkovanie vozidiel na komunikácií vyznačiť nastriekaním boxov, 

ktoré nebudú korigovať vjazd majiteľov nehnuteľností cez vjazdy 

na ich pozemky, pričom parkovanie navrhujeme povoliť na pravej 

strane- pohľad z hlavnej cesty; záťaž na túto ulicu je nižšia 

ako na ul.Švecovej -  v dennej dobe parkuje okolo 15 vozidiel, 

2. Na ulici Červeňanského vytvoriť jednosmernú komunikáciu od ul. 

Mičurovej v celej dĺžke ulice, parkovanie vozidiel na komunikácií 

vyznačiť nastriekaním boxov , ktoré nebudú korigovať vjazd 

majiteľov nehnuteľností cez brány na ich pozemky. Na tejto ulici 

sme napočítali 35 parkujúcich vozidiel vo večernej a  nočnej 

dobe; 20 v dennej dobe okol 09.00. hod., ktoré parkovali na oboch 

stranách ulice, pričom parkovanie navrhujeme povoliť  na pravej 

strane – pohľad z hlavnej cesty, 

3. Na ulici Mieru vytvoriť v úseku od vjazdu z ul. SNP po jej 

križovatku s ulicou Komenského  jednosmernú komunikáciu 

s parkovaním vozidiel len na pravej strane – pri škole, 
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4. Ulica Miksova, ulica je využívaná predovšetkým chodcami, deti si 

touto ulicou skracujú prirodzene cestu na základnú školu aj 

gymnázium, využívajú ju všetci cestujúci idúci z centra mesta na 

autobusové nástupište, do prevádzky Billa, pošta a pod.; jej 

zaťaženosť je celodenná, preto navrhujeme na tejto ulici „Zákaz 

zastavenia s výnimkou zásobovacích vozidiel “, 

5. Ul. Sidónie Sakalovej od jej križovatky s ulicou Štefánika: 

sledovaním zaťaženosti parkovania možno uviesť nasledovné, 

v pracovné dni o 07.00 hod. na ulici v tejto časti parkuje do 8 

vozidiel, pričom parkovisko za Sobášnym palácom je v celej 

polovici kapacity voľné. Ak predpokladáme, že v tejto časti ulice 

následne parkujú len majitelia obchodných prevádzok a vodiči 

neochotní platiť parkovné, tak tento stav nie je prípustný, 

pričom majú možnosť využívať ostatné voľné parkovacie plochy 

v okruhu 300 metrov, s ohľadom na uvedené preto navrhujeme 

v tejto časti ulice „Spoplatniť parkovanie s výnimkou 

zásobovacích vozidiel„ a vytvoriť dve parkovacie miesta pre 

klientov VÚB banky s časovým obmedzením parkovania do 30 minút. 

Režim od 17.00 hod. do 08.00. hod nasledujúceho dňa plus víkendy 

ponechať bez úhrady parkovného. 

6. Parkovacie plochy pred veterinárom Nehaj a parkovacie plochy na 

ul. Hlinkovej spoplatniť v režime ako je na Námestí republiky.  

7. Ul. Štefánikova - problém neorganizovaného parkovania, kde 

dochádza k zneprehľadneniu ulice v oblasti „Kino“ a gymnázia 

navrhujeme riešiť vyznačením parkovacích miest aj so záberom 

časti chodníkov pri Kine a aj z druhej strany vyznačenie 

parkovacích miest aj so záberom chodníka po zvislú dopravnú 

značku na verejnom osvetlení. 

8. Rôzne. 

k bodu 1 

  

 Komisia doporučuje ponechať obojsmernú premávku na ul. Švecovej, 

navrhuje parkovanie na pravej strane komunikácie od cintorína 

a s ohľadom na uvedené doporučuje vypracovať dopravný projekt 
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parkovania a finančné prostriedky na vyhotovenie tohto projektu 

zapracovať do úpravy rozpočtu mesta Bytča na rok 2025. 

k bodu 2 

 Komisia doporučuje ponechať obojsmernú premávku na ul. 

Červeňanského, navrhuje parkovanie na pravej strane komunikácie 

od cintorína a s ohľadom na uvedené doporučuje vypracovať 

dopravný projekt parkovania a finančné prostriedky na 

vyhotovenie tohto projektu zapracovať do úpravy rozpočtu mesta 

Bytča na rok 2025. 

k bodu 3 

Komisia s predloženým návrhovom zmeny dopravy na ul. Mierovej 

v Bytči súhlasí a doporučuje vypracovanie príslušného projektu 

dopravného značenia a finančné prostriedky na vyhotovenie tohto 

projektu zapracovať do úpravy rozpočtu mesta Bytča na rok 2025. 

k bodu 4 

Komisia súhlasí s návrhom predloženým MsP a doporučuje uvedené 

dopravné značenie zrealizovať. 

k bodu 5 

Komisia súhlasí s návrhom predloženým MsP a s vypracovaním 

daného dopravného projektu. Po jeho vypracovaní komisia opätovne 

posúdi prípadné spoplatnenie a nákup parkovacieho automatu. 

Finančné prostriedky na vyhotovenie tohto projektu komisia 

doporučuje zapracovať do úpravy rozpočtu mesta Bytča na rok 2025. 

 

k bodu 6 

 Komisia súhlasí s návrhom predloženým MsP na spoplatnené 

parkovanie v navrhnutých lokalitách (ul. S. Bíroša a časť ul. 

Hlinkovej v Bytči) a taktiež súhlasí s vypracovaním dopravného 

projektu. Finančné prostriedky na vyhotovenie tohto projektu 

komisia doporučuje zapracovať do úpravy rozpočtu mesta Bytča na 

rok 2025. 

k bodu 7 

Komisia súhlasí s predloženým návrhovom riešenia dopravnej situácie na 

ul. Štefánikovej v Bytči a s ohľadom na vyššie uvedené doporučuje 

vypracovať predmetný dopravný projekt. Finančné prostriedky na 
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vyhotovenie tohto projektu komisia doporučuje zapracovať do 

úpravy rozpočtu mesta Bytča na rok 2025. 

 

k bodu 8 (Rôzne) 

V tomto bode rokovania komisie poslanec MZ v Bytči p. Ľ. Hrobárik 

navrhoval vypracovanie projektu dopravného značenia mestskej 

časti Hrabové a to za účelom zlepšenia dopravnej situácie, resp. 

umožnenia kvalitnejšej správy ciest – odhŕňanie snehu a pod. 

Komisia sa s uvedeným návrhom stotožnila 

a doporučuje vypracovanie príslušného projektu dopravného 

značenia a finančné prostriedky na vyhotovenie tohto projektu 

zapracovať do úpravy rozpočtu mesta Bytča na rok 2025. 

  

 

 

Zápis z Komisie dopravy a správy miestnych komunikácií pri MZ v Bytči 

pozostáva zo 4 - strán a zápis vyhotovil dňa: 07.02.2025. 

      

 

 

          ---------------------------- 

    Ing. Anton Kotešovský 

                             zapisovateľ komisie 


